
 
 

  1 (3) 

 

styrelsen@4ways.se  http://www.4ways.se 

 

 Styrelseprotokoll nr: 82 

 Tid:  2023-05-31 kl. 19:00.  

Plats: Åhus hamn 

Närvarande:  Fredrik, Ludvig, Per, Thomas och Sven, 

Annmari  

      

1 
 
2 

VÄLKOMMEN: 
 
DAGORDNING 

Fredrik hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 

 a) Nya frågor 
b) Godkän-

nande av 
dagord-
ningen 

 

Inga nya frågor 
Dagordningen godkändes.  

3 VAL AV JUSTERARE: 
 

Justeras av ordföranden och Ludvig.  

4 FÖREGÅENDE PRO-
TOKOLL: 
 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna.  

 
5 
 
 
 

 
Skrivelser/medlems-
förslag 
 

 

 

6 EKONOMI: 
a. Balansrap-

port 
 

b. Medlems- 
Situationen 
 
 

  
42 709 på bankkontot.  
 
 
Vi är uppe i 72 hushåll av 110 hushåll.  
 
 

7 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BESLUTADE MEN EJ 
GENOMFÖRDA 
PUNKTER. 
 
a. HLR- utbildning   
      
 
b. Belysning lekplats 
och boulebanan 
 
 
 

 
 
 
 
Det är sex anmälda till HLR-utbildningen vilket är för få. Funde-
ringar på hur vi ska gå vidare  
 
Inget svar från kommunen på fråga från föreningen att sätta upp 
solcellsdrivna strålkastare som föreningen bekostar. Förslag på en 
strålkastare som testas om den verkar bra. 
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8 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
FRÅGOR FRÅN MED-
LEMMANA 
 

a. Askkopp vid 
busstationen 

 
 
 
 

b. Skada på 
sandlådan 

 
c. Hastigheten 

på våra gator 
 
 

 
   
 
 
 
Förslag om att det behövs en askkopp vid busstationen. Vi under-
söker möjligheten att skaffa en askkopp. En medlem brukar 
plocka fimpar regelbundet. Det är rökförbud vid busshållplatsen 
men förslag att det kan finnas en tex vid vår egen skylt som är en 
bit bort.  
 
En skada på sandlådesargen har uppstått. Fredrik kommer att 
felanmäla till kommunen.   
 
Ludvig har undersökt frågan kring farthinder.  
Fråga om att sätta upp varningsskyltar diskuterades. Styrelsen un-
dersöker olika förslag på skyltar och var det skulle vara möjligt att 
sätta upp skyltar.  
 

9 UTVÄRDERING FIX-
ARDAG  
 

a. Antal delta-
gare 
 

b. Hur gick ar-
betet 
 
 

c. Trivdes med-
lemmarna 
 
 
 

d. Något att 
tänka på in-
för hösten 

 
e. Datum 

 

 
 
 
17 fastigheter representerade. 
 
 
Det gick bra. Det är mindre och mindre skräp. Viktigt att vi forts-
ätter att se till att det ser fint ut i området det minskar och ned-
skräpning.  
 
Ja, många sa också uppskattande kommentarer om upplägget.  
Vi fortsätter med konceptet att fixa och sedan lite samkväm med 
grillning efter.  
 
 
Fortsätta med konceptet.  
Vi skulle behöva hålla efter vissa grenar som hänger ut över 
vägarna.  
 
Nästa datum för höstens fixardag föreslås till den 24 september.  
 
 

10 INVENTERING AV 
AKTUELLA ÄRENDEN 
 

Styrelsen önskar ta hjälp för att sammanställa offerter och skapa 
beställningsformulär.  
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a. Luftvärme-
pumpar 

 
b. Solceller 

 
c. Takvård 

 
d. Ventilations-

rengöring 
 

e. Fönster 

 
För få har anmält sig angående offert kring luftvärmepump.  
 
 
25 offerter lämnades ut av C4 energi.  
 
Vi avvaktar offert angående takvård.  
 
Vi avvaktar offert angående ventilationsrengöring 
 
 
Offert från RA-Byggen angående fönsterbyte och dörrbyte har in-
kommit.  
 

   

11 ÖVRIGT Frågan lyftes kring om borran används på tomter där de finns.  
 

13 
 
 
14 

   NÄSTA MÖTE 
 
    
AVSLUTNING 

Nästa möte planeras till den 6 september  2023 kl. 19.00-
20.30 Sälgvägen 22.  
 
Mötet avslutas.  
 

   
 

Åhus den 31 maj 2023 

 

 

……………………………………..      

 

Annmari Linderoth,  Sekreterare     

   

 

Justeras: 
 

 

………………………………………                ………………………………………  

     

Fredrik Åsare, Ordförande   Ludvig Hallberg 
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